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Anna Franzen besökte oss i rådet och informerade om sitt nya arbete. Hon
vänder sig först till 80 år och äldre. Jobbar uppsökande och förebyggande med
information, råd, stöd och tips i olika frågor .Uppger att hon ser sig som en länk
mellan personer hon kommer i kontakt med och Ljusdals kommun.

§GTillgänglighetsdag/iriformationsdag.

VI planerar vidare och beslutade att skjuta upp detta till våren 2023,inget
datum faststäflt.

§7. Tlllganglighetspris för året.

Arbetar på det, men inget beslut är fattat.

§8. Förslag på stig vid Backsippan-skolskogen

Inget förslag har inkommit.

§9. Cyckeltaxi

Cykeltaxin finns nu i kommunen, ämnad i första hand för omsorgen. För
upplysning kontakta Roland Hamlin.

§1O.Mötena med Ljusdaiscentrum.

Grupperna ar igång, dagens möte 21 september är installt.

§Färeningarnas akt iviteter

DHR: Utflykter, bingo

RSMH: Utflykt med korvgrillning

SRF: medlemsmöten, besök på mässa i Gävle, surströmming, julfest.

Diabetes: Träff med musik från Hantverksgården, besök på museum, julbord.

Reumatiker: Styrelsemöte, medlemsmöten, jubileumsfirande 50 år, jullunch.

Demens: Styrelsemöten, föreläsning av Sibylle Mayer i nov för allmänheten,
julfest.



Övrigs frågor:

Ändrad tid för våra 2 kommande möten7 nya datum är 18/10 kl 13J5—1530

29/ii kl 1315—iS3fl i Tliåsnrummet.

§11 Avslut.

Marie-Louise tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet Justerare

Elin Jonsson Torbjörn Åström
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Marie-Louise Hellström
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